

Gift Buddies Company Limited

禮品兄弟有限公司

Gift Buddies Company Limited is a well established Hong Kong company specialized in the provision of corporate gifts and premium to local enterprises, government institutions, non-governmental organizations and also worldwide customers.

Our products cover a very wide spectrum which include stationery, electronic appliance, stylish ornament, crystal trophy, attire and uniform. We also supply tailor-made items to meet your specific requirements. In the event that you need any professional advice on what gift items to present to your precious business partners and customers, we will serve as your fountain of ideas.

Gift Buddies pledges to protect the environment for future generations. To reduce the use of paper, reduce the emission of carbon dioxide, reduce the global warming phenomenon that affects the livelihoods of penguins, we don't provide printed catalogues to advertise our products, but have them presented in digital format that you can view and download at our tbuddies.com.hk. We apologize for any inconvenience caused and thank you for your effort in protecting our home, a planet that we call Earth.

Should you want to find any gifts or souvenirs that are not shown in our website, simply contact us by info@giftbuddies.com.hk (e-mail) or 2116 0956 (tel.) / 3579 0382 (fax). We shall attempt our best endeavour to guarantee your satisfaction.



禮品兄弟是一間專門提供優質禮品及相關 服務的公司,主要客戶包括本地各大小企 業、政府部門、非政府組織及海外機構。

我們的產品涵蓋範圍甚廣,精美文具、電子用品、潮流飾物、水晶獎杯和時款制服等等、一應俱全。我們還提供訂造服務,滿足客戶的特別要求。如客戶需要專業的禮品饋贈建議,我們亦必思如泉湧,令客戶無憂。



禮品兄弟熱愛地球及家園,向來以保護環境為己任。為了減少用紙,減低碳排,減輕溫室效應,我們謝絕印製產品目錄。客戶如欲選購產品,請移玉指輸入互聯網址www.giftbuddies.com.hk,盡情瀏覽。倘有不便,敬希原諒。我們對客戶的保育貢獻,倍感謝意。



客戶如有任何垂詢建議,請與我們聯絡: 電子郵件 info@giftbuddies.com.hk 或電話 2116 0956 / 傳真 3579 0382。我們定必克盡綿力,滿足貴客。



Follow Us



Website: www.giftbuddies.com.hk Facebook: Gift Buddies Co Ltd





Room 810, Tai Tak Industrial Building, 2-12 Kwai Fat Road, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong Tel: (852) 2116 0956 Fax: (852) 3579 0382 Email: info@giftbuddies.com.hk